
Ljubljana, 30.3.2023 
 
Prisotni: Jasna Pečjak, Miha Habjan, Miha Zupin, Alen Marinovič, Matic Košir, Oto Žan, Janez Toni 
(ZOOM) 
 
1. Delo z mladimi 
Andrej Jež je predstavil idejo, da bi iz udeležencev taborov oblikoval skupino za SP in A, šlo bi za 
srednjo pot med SMARom in Mladimi alpinisti. Andreju smo naročili da naj do 1. maja pripravi 
konkreten plan z idejami, potencialnimi udeleženci in oblikami akcij. Skupina naj bi bila 
"samostojna", do te mere da ne potrebuje zunanjih A in AI za izvedbo akcij, v določenem časovnem 
obdobju morajo SP opraviti izpit za A. 
 
2. Zaposlitev športnikov 
IO KA potrjuje da se kot športnika v SV zaposli Nejca Marčiča. Z vsemi trenutno zaposlenimi bomo že 
letos izvedli individualne razgovore. Službe so od sedaj naprej za 2-3 leta, nato se ocenjuje vse 
zaposlene in vse ki so na prednostni listi, 5 najbolj primernih dobi zaposlitev. Jst obvestim kandidate 
o rezultatih. 
 
3. Virtualni ferajn - projekt je v teku, račun plačan 
 
4. Honorarji - razvila se je obširna debata, trenutne postavke so stare 10 let, usklajene so z ostalimi 
komisijami in PZS. Inštruktorji želijo 200 eur na dan neto, zaključkov nismo uspeli sprejeti. Zato se bo 
osnovala skupina ki bo šla čez postavke in preverila kaj je možno, predlagani člani skupine Alen, 
Matjaž, Oto, Nejc, bi bil še ti zraven? 
 
4.Vadbeni poligon 
Alen je predstavil steno za izvedbo poligona, dogovorjeno z lokalci da se tam lahko vrta. Prostor 
omogoča da bi naredili poligon z več večraztežajnimi smermi, linijami za spust po vrvi, 
enoraztežajnimi smermi, jeklenicami,... V kolikor bi bil interes in finančna podpora bi bil to lahko 
poligon za celotno PZS, vodniško komisijo, KŠP,... Možnost sodelovanja s hrvaško organizacijo ki želi 
sodelovati z nami pri izpitih in izobrraževanjih. Alen bo pripravil konkreten projektni plan za projekt, 
sicer KA podpira. Tak projekt bi lahko koristili vsi AOji, možnost uporabe tudi za organizacije iz drugih 
držav. Miha bo zadevo preveril na predsedstvu PZS.  
 
5. Razno 
Matjaž, ali lahko zatežiš za poročila, nimamo nič iz Patagonije (Lindič Krajnc), Patagonije od Lare, 
taborov,...? 
Janez je predlagal da bi AIji šli na izobrraževanje v tujino, izmenjava. KA podpira, Janez pripravi 
konkreten načrt. 
Razširitev Zbora alpinistov. Zaradi tehničnih težav je Alen namesto Janeza predstavil idejo o 
"festivalu" alpinizma. Ideja je da bi naredili neke vrste škisovo tržnico za ferajne. V začetku 
predlagamo da se prične z enodnevno razširitvijo zbora alpinistov, obalni AK bi poskrbel za večerni 
program, mi zrihtamo dnevni program (predavanja, tekmovanja, tržnica rabljene opreme, 
predstavitve odsekov,...). KA podpira idejo, Janez bi lahko pripravil idejo za letos (enodnevno), pa 
magar še malo dolgoročno za prihodnja leta če se zadeva prime? 
 
Ljubljana, 12.9.2023 
Prisotni: 
Matjaž Š., Janez T., Miha H., Matic K., Miha Z., Jasna P. 
 

1. Festival alpinizma 21.10.2023   program pripravlja Janez T. 



Predvidenih je 12 delavnic, 2 predavanji (Miša /Mihael Fomin in Silvo K.)   Vabilo Silvu Jasna 
Uradni del-kratek uvod-pregled sezone, predstavitev novih alpinistov-diplome 
Predstavitev projekta O.S.P., predstavitev Belačeve plezalne tehnike (Mikec Drašlar), vabilo 
TNP- Matjaž Š., vabilo Pro-Alp  Matjaž 
Flyer   Maja Š. 
Janez bo za dokončno izvedbo potreboval pomoč- plačilo je odobreno zanj in enega ali dva 
pomočnika/pomočnici 
Vabilo do 28.septembra, prijave do 12.10. 
 
Vabilo načelnikom, da pošljejo okvirne prijave števila udeležencev 
 

2. Lindič je dal pobudo, da bi organiziral mlado alpinistično ekipo 
 

3. Tabori: v oktobru je želja  za DT tabor v Zasavju   Miha Z. kontaktira Vilija 
Ostali tabori do konca leta: Trenta, zimsko plezanje Slovaška/Poljska  decembra 
 

4. Srečanje z vrhunskimi alpinisti in istočasno razgovori z zaposlenimi alpinisti  november, kje? 
 

5. Poligon, okvirno idejo je Alen že poslal 
 

6. Razno ženska odprava 2024   Anja Petek? 
 
Kadrovska odprava v Himalajo  Dolfa? 

 


